

景嶺書院

King Ling College

二零一一至二零一二年度家長通告第十一號

School Notice 11

(本通告已上載於本校網頁 http://www.kingling.edu.hk)

敬啟者:茲有下列重要事項,祈予垂注:

Dear parents,

Here are the items for your immediate attention:

(甲) 家長教師會會員證

家長教師會將印發會員證給新會員,方便各家長在特約商號獲取優惠,煩請中一級新同學的 家長在回條填上「會員姓名」及「就讀本校子女姓名」兩項資料,以便日後送上會員證。

(A) Membership cards

PTA will issue membership cards to parents of new students. With this card, you will be able to receive privilege services and discounts at selected establishments. Parents of new students, please complete the form attached.

(乙) 學生會會費

本年度學生會會費為十元正,學生須於10月26日(星期三)至11月2日(星期三)期間,到校務處用學生八達通繳交款項。

(B) Student Union Fee

Please pay HK\$10 via school Octopus system between 26 October (Wednesday) and 2 November (Wednesday).

(丙)網上英語閱讀計劃

為提高學生對英語學習的興趣及培養自學能力,英文科於本年度推行網上英語學習計劃, 學生需依時完成練習。詳情如下:

級 別	網 址	全年費用
中一至中三(星期一及二)	www.i-learner.com	\$47.7
中四及中五 (星期二及四)	www.wiseman.com.hk	\$69.1

請 貴子弟由 10 月 25 日(星期二)至 10 月 27 日(星期四)將款項經由學校八達通卡繳交。

(C) Online English programme

To promote self-learning and arouse interests in learning English, S1 to S5 students have to subscribe Online English-learning Programme. Details are as follows:

Forms	Websites	Annual Fee
S1 to S3 (Mondays and Tuesdays)	www.i-learner.com	\$47.7
S4 to S5 (Tuesdays and Thursdays)	www.wiseman.com.hk	\$69.1

Please remind your child to pay for the said amount through the school Octopus system from 25 October (Tuesday) to 27 October (Thursday).

(丁) 周會安排

本校周會安排於逢星期五的第九節進行,當天放學時間將按照周會結束的時間而稍作延遲。特此通知,煩請家長留意。

(D) Arrangement of assemblies

The hall assemblies will take place in the ninth period on Fridays. Please note the possible late dismissal.

(戊) 教師發展日

10月28日(星期五)為本校本年度第一次教師發展日,學生不用上課。 (註:所有中三級同學需於當晚7:30穿著整齊校服出席「新高中選科講座」)

(E) Staff development day

Students need not attend school on our staff development day, 28 October (Friday). JS3 students will attend the talk on new senior secondary curriculum at 7:30pm that evening. School uniform is required.

此 致

貴家長

Thank you for your attention.

down Pp

Sincerely,

Anson Yang, Ph.D.

Principal

校長

楊明倫 謹啟

二零一一年十月二十四日

以上各項,尚祈家長留意。中一級家長請簽閱回條交班主任;中二至中七級家長請於學生手冊第72頁「家長簽收通告紀錄」表內註明第十一號通告,並請簽署作實,以備班主任檢查是荷。

Please pay attention to all the items above. Parents of S1 students please sign the reply slip and return it to the class teacher. To facilitate class teacher's inspection, S2 to S7 students please sign on page 72 of the student handbook to acknowledge receipt of school notice 11.

回條

以下回條,只適用於中一級家長。 Reply slip (for parents of JS1 students)

家長教師會會員証資料回條 (請同時填寫中、英文資料)

To Chairman, PTA, King Ling Coll 敬覆者:本人已知悉有關家長教師會會員 We learned about the membership c card:	証一事,煩將下列			
1. 會員姓名:	(正楷)			
Member's name:	(Block Let	(Block Letters).		
2. 就讀本校子女姓名:(若多於一名子女,請填較低年級者。) My youngest child studying at King Ling (class and class number) 此 覆 家長教師會主席 Thank you.) College is			
		學生家長簽署: Parent's signature:		

二零一一年十月

日